
PROTOKÓŁ NR XXXI/2020 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 28 kwietnia 2020 r. 

 

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – 

p. Irena Renduda – Dudek, stwierdzając na podstawie listy obecności 

prawomocność obrad. Przewodnicząca RM zwróciła się do radnych  

o zalogowanie się do systemu. 

 

Sesja odbyła się w Ostrowieckiemu Browarze Kultury, rozpoczęła się  

o godz. 15.01. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta powitała obecnych na sesji. 

W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1, 1a i 1b  

do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

 

Nieobecni radni: M. Giemza. 

 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Szanowni Państwo Radni! 

Przypominam o ochronie danych osobowych. A więc, oczywiście, jak zwykle  

w wypowiedziach nie podajemy nazwisk, adresów osób trzecich, a nasze dane 

nie są tajne.  

 

 

Ad II/Przedstawienie porządku obrad: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Porządek obrad dzisiejszej sesji 

otrzymaliśmy, a w nim mamy pięć projektów uchwał. Czy Państwo Radni mają 

uwagi, chcieliby coś wnieść do porządku obrad? Proszę Radnego Mateusza 

Czeremchę.  

Radny M. Czeremcha – Pani Przewodnicząca! Państwo Radni! Panie 

Prezydencie! Zasadniczo, chciałbym zapytać Panią Przewodniczącą,  

czy planowane są sesje zdalne, ponieważ teraz uchwała, ustawa, specustawa 

Covid daje takie prawo, czy będą takie sesje w przyszłości organizowane?  

Bo spotykamy się już trzeci raz na sesji takiej stacjonarnej, tak powiem.  
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A uważam, że byłoby to korzystne przede wszystkim dla pracowników,  

jak i również dla nas wszystkich, którzy się tu spotykamy. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuje bardzo. Myślę,  

że na razie nie. Ale nie wiem, czy w przyszłości, jeśli by się przedłużało  

to zakażenie koronawirusem i przybierało szersze kręgi, i czas się przedłużał 

tego odosobnienia, to myślę, że w jakimś tam momencie musielibyśmy o tym 

pomyśleć, a właściwie Pan Prezydent.  

 

Radni RM obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zbycia części nieruchomości, 

2) zbycia nieruchomości, 

3) zatwierdzenia zarządzenia Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

zmieniającego zarządzenie w sprawie ograniczenia świadczenia usług 

przez Punkt Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Ostrowcu 

Świętokrzyskim, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2020 r., 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2020 – 2029. 

 

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

 

Ad III/Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Proszę Państwa przechodzimy  

do realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji, mianowicie punkt trzeci podpunkt 

pierwszy – jest to projekt uchwały w sprawie zbycia części nieruchomości,  

tj. lokalu użytkowego nr 2 usytuowanego w budynku wielorodzinnym, 

położonym przy ul. Starokunowskiej 1/7. Projekt uchwały był dziś opiniowany 

przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego Komisji  

o podanie nam opinii.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta RM – K. Stelmasik –  

Pani Przewodnicząca! Komisja na dzisiejszym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały w sprawie zbycia 

nieruchomości, tj. lokalu użytkowego nr 2 usytuowanego w budynku 

wielomieszkaniowym położonym przy ul. Starokunowskiej 1/7. Kto z Państwa 
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Radnych jest za podjęciem uchwały – naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest 

przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – naciska 

przycisk i podnosi rękę. Stwierdzam, że uchwałę w sprawie zbycia 

nieruchomości przyjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zbycia części nieruchomości 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXI/32/2020 – załącznik nr 3 do protokołu.  

 

2) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy zbycia nieruchomości położonych w Ostrowcu Świętokrzyskim  

przy ul. Jarzębinowej. Projekt uchwały był również opiniowany dziś przez 

Komisję Strategię i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego Komisji Kamila 

Stelmasika o zabranie głosu.   

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta RM – K. Stelmasik –  

Komisja również pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają zapytania do projektu tej uchwały? Proszę o zabranie głosu Radnego  

Andrzeja Pałkę. 

Radny A. Pałka – Pani Przewodnicząca! Koleżanki, Koledzy Radni! Panowie 

Prezydenci! Ja myślę, że będę wyrazicielem nie tylko własnego zdania,  

że jeżeli już wydzielamy działki pod budownictwo jednorodzinne,  

czyli rozumiem, że zainteresowanie budową jest? A najczęściej bywa tak,  

że są to ludzie, czy tam rodziny młode i myślę, że chyba w takim kierunku to 

idzie. A cieszy to, że pozyskane grunty, już wcześniej, o których tyle była mowa 

w poprzedniej kadencji, zaczynają powoli tutaj być zagospodarowywane, 

zaczynają przynosić korzyści tutaj dla naszego budżetu. Chwała  

i z podziękowaniem dla Pana Prezydenta, i całego zespołu, który pracuje  

nad tymi zadaniami. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają jeszcze pytania do projektu tej uchwały? Proszę Panie Prezydencie.  

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni! Szanowni Państwo! Goście, którzy nas oglądają za pośrednictwem 

Internetu! Dziękuję za głos Panu Radnemu Andrzejowi Pałce, ponieważ faktem 

jest, że w ten sposób gmina też próbuje pozyskać nowych mieszkańców dla 

Ostrowca Świętokrzyskiego. Ten kompleks działek, który mamy teraz  

do zaproponowania, dwanaście działek i to takich działeczek sześćset 

osiemdziesiąt, siedemset metrów kwadratowych, to są najbardziej chodliwe –  

tak trywialnie powiem – działki, na które jest zapotrzebowanie. Nie obawiamy 

się tutaj. Nie mamy żadnych problemów ze zbyciem tych działek. Jest 

zapotrzebowanie. Oczywiście, też trochę problem, bo jest kłopot, jak zwołać 
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komisję przetargową, jak przeprowadzić licytację, ale mam nadzieję,  

że niedługo, tutaj zostanie trochę poluzowane te wszystkie restrykcje powiązane 

z epidemią koronawirusa, i będziemy mogli przeprowadzać tą sprzedaż. 

Chcemy się przygotować. To jest oczywiście też procedura administracyjna, 

minimum dwa miesiące do wystawienia do sprzedaży od Państwa decyzji. Ale 

chcemy się przygotować. I na tym osiedlu też zyskują szkoły okoliczne. To, co 

Pan Radny też zauważył, weźcie Państwo pod uwagę, że te osoby, które kupują 

te działki, to nie są tylko osoby z Ostrowca Świętokrzyskiego, które chcą sobie 

polepszyć byt i przenieść się na prywatną działkę, ale to są też mieszkańcy 

innych, często okolicznych gmin, które kupują w Ostrowcu, wiążą swoje życie, 

swoją przyszłość z Ostrowcem i tu, jak gdyby ich dzieci będą chodzić do szkoły.  

Jest taki pozytywny trend i w szkole w „dziesiątce”, i w szkole „dwunastce”.  

Chcę tutaj podziękować tym placówkom, bo to akurat ten teren, że widać,  

że tych nowych mieszkańców przybywa. Miałem okazję ostatnio wizytować 

Milewskiego/Jeżewskiego, te okolice Gajowa. Bardzo ładna zabudowa, bardzo 

dużo domów się buduje. Więc to świadczy o tym, że jest potencjał i chcemy ten 

potencjał wykorzystać. Stąd podaż i stąd taka propozycja, żebyście Państwo 

przegłosowali sprzedaż tych nieruchomości. Będziemy się szykować  

na kolejnych sesjach, z kolejnymi takimi kompleksami. Chcemy też te działki 

sprzedawać. Żeby nie zepsuć rynku, nie będziemy wszystkich na raz stu,  

czy większej ilości, ale tak sukcesywnie, w miarę zapotrzebowania. Bardzo 

dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś  

z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 

położonych w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Jarzębinowej. Kto jest  

za podjęciem uchwały – naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest przeciw – 

naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – naciska przycisk i podnosi 

rękę. Stwierdzam, że również i tą uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.   

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXI/33/2020 – załącznik nr 5 do protokołu.  

 

3) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały  

w sprawie zatwierdzenia zarządzenia Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego zmieniającego zarządzenie w sprawie ograniczenia 

świadczenia usług przez Punkt Selektywnego Zbierania Odpadów 

Komunalnych w Ostrowcu Świętokrzyskim. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Radnego Kamila Stelmasika – 

Przewodniczącego Komisji o zabranie głosu.   
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Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta RM – K. Stelmasik –  

Pani Przewodnicząca! Komisja również pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają zapytania, bądź uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

zarządzenia Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zmieniającego 

zarządzenie w sprawie ograniczenia świadczenia usług przez Punkt 

Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

Kto jest za przyjęciem uchwały – naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest 

przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – naciska 

przycisk i podnosi rękę. Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.   

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zatwierdzenia zarządzenia 

Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zmieniającego zarządzenie  

w sprawie ograniczenia świadczenia usług przez Punkt Selektywnego Zbierania 

Odpadów Komunalnych w Ostrowcu Świętokrzyskim (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXI/34/2020 – załącznik nr 7 do protokołu.  

 

4) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2020. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetu. Proszę Przewodniczącego Komisji – Radnego Włodzimierza Steca  

o zabranie głosu.   

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! 

Komisja Budżetu pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2020. Kto jest za 

przyjęciem uchwały – naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest przeciw – 

naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – naciska przycisk i podnosi 

rękę. Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.   

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2020 (imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXI/35/2020 – załącznik nr 9 do protokołu.  
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5) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały, 

ostatni z porządku obrad dzisiejszej sesji, zmieniający uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2020 – 2029. Projekt uchwały był opiniowany również przez Komisję Budżetu. 

Proszę Przewodniczącego Komisji o zabranie głosu.   

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! 

Komisja Budżetu również pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2020 – 2029.  

Kto jest za podjęciem uchwały – naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest 

przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – naciska 

przyciska i podnosi rękę. Jedna osoba z Państwa Radnych nie odesłała głosu. 

Stwierdzam, że uchwałę tę również podjęliśmy jednogłośnie.   

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2020 

– 2029 (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXI/36/2020 – załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Proszę Panie Prezydencie. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni! Szanowni Goście i nasi Goście, którzy oglądają za pośrednictwem 

Internetu! Chcę podziękować wszystkim Państwu Radnym, ponieważ w tym 

momencie głosując te dwie uchwały budżetowe umożliwiliście Państwo, 

abyśmy się przygotowali i przeprowadzili za chwilę procedurę modernizacji, 

przebudowy czterech ulic w Ostrowcu Świętokrzyskim. Pozwolę sobie 

wymienić, bo na pewno wiele osób jest zainteresowanych. Będziemy 

remontować: ulicę Wardyńskiego i Piwną. Najprawdopodobniej w wysokości 

około dwóch i pół miliona złotych. Do remontu i do przebudowy pójdzie ulica 

Ostrowiecka, za około miliona złotych. I chcemy też rozpocząć przebudowę 

ulicy Prusa. To jest ten odcinek od ulicy Grabowieckiej, pierwsze trzysta 

dwadzieścia metrów. Tutaj szacujemy, że ten odcinek około pół miliona złotych. 

I kolejna rozbudowa i przebudowa, to jest ciąg ulic, łącznik ulic Dunalka, 

Kopaniny, Wysoka. Tu szacujemy, że to około milion trzysta tysięcy. Te ceny, 

to są takie szacunkowe. One dopiero będą konkretne po przetargach, ale w tym 

momencie mamy zielone światło, że po przesunięciu w budżecie, po uzyskaniu 

dofinasowania z Funduszu Dróg Samorządowych budżetu państwa, miasto 

dołoży swój wkład i takie ulice w Ostrowcu, jeszcze w tym roku, będą  

w realizacji. Bardzo Państwu za to dziękuję.   
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Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. I w ten oto sposób, 

proszę Państwa, wyczerpaliśmy porządek obrad dzisiejszej sesji nadzwyczajnej. 

Dziękuję bardzo. Zamykam obrady trzydziestej pierwszej sesji Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego. Do widzenia Państwu.  

 

Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz.15.14. 

 

Protokołowały: Przewodniczyła: 

  

 

 

Marta Kamińska  

Przewodnicząca Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego 

Magdalena Połetek Irena Renduda – Dudek   

  

 

 

 


